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S K R A Ć E N I      Z A P I S N I K 

 
sa zasjedanja redovite Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza, održane 

13. travnja 2019. u Zagrebu, Dalmatinska 12.   

 
Zasjedanje je počelo u 12.00 sati.  

 

S obzirom na utvrđeni nedostatak kvoruma (natpolovične većine članova ili 

izabranih zastupnika) daljnji tijek sjednice Skupštine odgođen je za trideset (30) 
minuta. Odgođena sjednica može nastaviti s radom ako je prisutna najmanje 

jedna četvrtina (1/4) ukupnog broja zastupnika plus jedan (1) zastupnik, 

odnosno zamjenik zastupnika, s pravom glasa u Skupštini HRS-a. 
 

Nakon 30 minuta čekanja sjednica je nastavila s radom. 

 
NAZOČNI ČLANOVI SKUPŠTINE: Radioklub „Nikola Tesla“ iz Bjelovara – Željko 

Oršolić, 9A3VW; Radioklub „Brdovec“ iz Brdovca – Davor Hulina, 9A7DR; 9A3XV; 

Radioklub „Duga Resa“ iz Duge Rese – Damir Petrunić, 9A3AR; Radioklub 

„Đurđevac“ iz Đurđevca – Martin Švaco, 9A2JK;  Radioklub „Ivanić“ iz Ivanić 
Grada – Vlado Markuš, 9A9I; Radioklub „Karlovac“ iz Karlovca – Ladislav 

Medunić, 9A3PG; Radioklub „Karlovac“ iz Karlovca – Ivica Broz, 9A3QL, Ladislav 

Medunić, 9A3PG; Radioklub „Ozalj“ iz Ozlja – Željko Pilat; Radioklub „Tule i 
Vužić“ iz Samobora – Zlatko Matičić, 9A2EU;   Radioklub „Nova Gradiška“ iz Nove 

Gradiške – Željko Ivanišević, 9A3GV, Radioklub „Novi Marof“ iz Novog Marofa - 

Stjepan Đurin, 9A8A; Radioklub „Sloga“ iz Varaždina – Miljenko Sraga, 9A1MM; 
Radioklub „Osijek“ iz Osijeka –Zlatko Tonković, 9A2G; Radioklub „Vukovar“ iz 

Vukovara – Vlastimir Lončar, 9A2HV;  Radioklub „Pazin“ iz Pazina – Hrvoje 

Horvat, 9A6XX;; Radioklub „Marjan“ iz Splita – Jerko Grenc, 9A3EME; Radioklub 

„Brač“ iz Pučišća – Petar Strujić, 9A9RR; Radioklub „Vidova gora“ iz Supetra – 
Marin Đujić, 9A3CVT; Radioklub „Novi Bokanjac“ iz Zadra – Željko Vidović, 

9A3DVI, Radioklub „Zadar“ iz Zadra – Hrvoje Matanović, 9A3EO; Radioklub 

„Velika Gorica“ iz Velike Gorice – Zdenko Šroler, 9A1SZ; Radioklub „Hrvatska 
flora i fauna“ iz Zagreba – Emir Mahmutović – 9A6AA; „Hrvatski DX klub“ iz 

Zagreba – Nikola Perčin, 9A5W; Radioklub „Odašiljači i veze“ iz Zagreba – Ivica 

Sorić, 9A7R; Radioklub „Tehničar“ iz Zagreba  –  Zdenko Blažičević, 9A2HI; 

Radioklub „Tehničar“ iz Zagreba  – Filip Klinac, 9A3CKF; Radioklub „Zagreb“ iz 
Zagreba – Ivan Hromatko, 9A5AHI; Radioklub „Zagreb“ iz Zagreba – Željko 

Gregoran, 9A6RYG; Radioklub „Zagreb“ iz Zagreba – Ivan Vlašić, 9A0W; 

Radioklub „FER“ iz Zagreba – Antun Divald, 9A5DAT; Radioklub „Dubrava“ iz 
Zagreba – Vitomir Sušić, 9A5VS;, Radioklub slijepih „Louis Braille“ iz Zagreba – 

Višnja Golić, 9A6LVB. 

 
OSTALI NAZOČNI: Marina Sirovica, Hrvatski radioamaterski savez; Suzana 

Munitić Maltar, Hrvatski radioamaterski savez.  

 

Na samom početku sjednice predsjednik Saveza je informirao prisutne o tome da 
se sjednica prenosi putem You Tube kanala. Sukladno Zakonu o zaštiti osobnih 

podataka zatražio je mišljenje prisutnih zastupnika na što su zastupnici dali svoju 

privolu. 
 

Predsjednik Hrvatskog radioamaterskog saveza, Željko Pilat, obavijestio je 

prisutne da je Verifikacijsko povjerenstvo, uvidom u evidencijske listiće, utvrdilo 
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da na Skupštini nije nazočna natpolovična većina zastupnika te da je u skladu sa 

Statutom Hrvatskog radioamaterskog saveza i s Poslovnikom o radu Skupštine  
potrebno čekati 30 minuta kako bi se redovito zasjedanje Skupštine Hrvatskoga 

radioamaterskog saveza moglo održati. 

 
Nakon pola sata čekanja, s obzirom na Članak 5. Izmjena i dopuna Statuta koji 

definira da sjednica može nastaviti s radom ako je prisutna najmanje jedna 

četvrtina (1/4) ukupnog broja zastupnika plus jedan (1) zastupnik, odnosno 

zamjenik zastupnika, s pravom glasa u Skupštini HRS-a, predsjednik HRS-a je 
otvorio redovnu sjednicu Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog saveza te je 

dao na glasanje sljedeći Dnevni red: 

 
DNEVNI   RED 

 

1. Izbor radnih tijela: 
 Radno predsjedništvo (predsjedatelj Skupštine i dva člana) 

 Verifikacijsko povjerenstvo (3 člana) 

 Zapisničar i dva ovjerovitelja zapisnika 

 
2. Izvješće Verifikacijskog povjerenstva Hrvatskoga radioamaterskog saveza 

 

3. Usvajanje skraćenog Zapisnika sa redovne Skupštine HRS-a održane 
14.4.2018. 

 

4. Usvajanje skraćenog Zapisnika sa elektroničkog zasjedanja Skupštine 
Hrvatskoga radioamaterskog Saveza održane 27. - 31.12.2018. godine 

 

5. Prijedlog Izvješća o radu Hrvatskoga radioamaterskog saveza: Izvješće o radu 

HRS-a za 2018.godinu, Izvješće o financijskom poslovanju HRS-a za 2018. 
godinu i Samoprocjena rada HRS-a za 2018. (kao informacija) 

 

6. Izvješće Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 2018. 
godinu 

 

7. Rasprava o podnesenim izvješćima 

 
8. Usvajanje predloženih izvješća 

 

9. Ostala pitanja 
 

10. Dodjela nagrada Hrvatskoga radioamaterskog saveza Nikola Tesla za 2017. i 

2018. godinu 
 

11. Dodjela nagrada za KV natjecanja (Hrv. radioamaterski kup 2018.; Kup 

Jadrana 2018.; KV superkup 2018.; 9ACW Contest 2018.; Zimski KV kup 2019. 

 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Prije nastavka Željko Pilat je obavijestio sve prisutne da se zasjedanja Skupštine 
prenosi putem YouTube kanala i da su svi zastupnici dobili informaciju o tome te 

link putem kojega mogu pratiti rad sjednice. Time se poboljšava transparentnost 

rada Saveza prema članstvu. S obzirom na Zakon o zaštiti osobnih podataka Pilat 
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je upitao prisutne da li imaju primjedbe na tu činjenicu. Kako se nitko od 

prisutnih nije požalio snimanje sjednice je nastavljeno. 
 

Zaključci i odluke: 

 
Ad 1. Izbor radnih tijela: 

 

Jednoglasno je usvojen prijedlog Radnog predsjedništva u sastavu: Željko Pilat, 

kao predsjednik Hrvatskog radioamaterskog saveza, za predsjedatelja, Zdenko 
Blažićević i Željko Ivanišević za članove Radnog predsjedništva. 

 

Jednoglasno je usvojen prijedlog Verifikacijskog povjerenstva u sastavu: Željko 
Vidović,predsjednik , Ivica Broz i Damir Petrunić – članovi. 

 

Jednoglasno je usvojen prijedlog za zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika: 
zapisničar Suzana Munitić Maltar, a Zlatko Matičić i Filip Klinac, - ovjerovitelji 

zapisnika. 

 

Ad.2. Izvješće Verifikacijskog povjerenstva Hrvatskoga radioamaterskog 
saveza: 

 

Verifikacijsko povjerenstvo u sastavu: Željko Vidović,9A3DVI predsjednik, Ivica 
Broz,9A3QL i Damir Petrunić, 9A3AR članovi, prikupilo je i razmotrilo evidencijske 

listiće zastupnika i zamjenika zastupnika.  

 
Stručna služba Hrvatskoga radioamaterskog saveza vodi evidenciju svih 

radioamaterskih klubova - članova HRS-a. 

 

Povjerenstvo konstatira da je, na osnovu uplaćenih članarina do 31.12.2018. 
godine, u Hrvatskom radioamaterskom savezu evidentirano ukupno 87 

radioamaterskih  klubova. 

 
Verifikacijsko povjerenstvo, na prijedlog Izvršnog odbora HRS-a, predlaže 

Skupštini primanje u članstvo Hrvatskoga radioamaterskog saveza sljedećih 

klubova: 

1. Udruga Sustav radio veza u kriznim situacijama iz Zagreba 
2. Radioamaterska udruga Kaj iz Varaždina 

 

Jedna radioamaterska udruga dvije godine za redom nije platila članarinu HRS-u. 
Ta udruga se mora brisati iz članstva Saveza. Stoga Izvršni odbor HRS-a 

predlaže zastupnicima  da se iz članstva Saveza, zbog neplaćanja članarine dvije 

godine za redom (2017. i 2018.) briše sljedeći radioamaterski klub: 
1. Radio klub Rovinj 

 

Neki klubovi nisu platili klupsku članarinu za 2018. godinu i ti klubovi nemaju 

pravo glasa na ovoj Skupštini, a to su: 
1. Radio klub Daruvar 

2. Radio klub Kaštilac iz Kaštel Gomilice 

3. Radio klub Korčula 
4. Radio klub Vjekoslav Krenek iz Pakraca 
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Pet klubova nije imenovalo svoje zastupnike jer nisu u Stručnu službu dostavili 

vjerodajnice. To su: 
1. Udruga za promociju tehničke kulture Glina iz Gline 

2. Radio klub Križevci 

3. Radio klub Opatija 
4. Radio klub Cibale iz Vinkovaca 

5. Radio klub Antena BB iz Petrinje 

 

Dakle, s obzirom na gore navedeno 1 klub se briše iz članstva, 4 kluba nemaju 
pravo glasa na ovoj Skupštini dok 5 klubova nije imenovalo svoje zastupnike. 

 

Slijedom svega navedenog, Verifikacijsko povjerenstvo konstatira da od ukupno 
87 klubova  pravo glasa na ovoj Skupštini HRS-a ostvaruje 77 klubova. Ti klubovi 

delegiraju ukupno 86 zastupnika. 

 
Temeljem popunjenih evidencijskih listića Verifikacijsko povjerenstvo konstatira 

sljedeće: od ukupno 86 zastupnika u Skupštini HRS-a nazočan je 31 zastupnik, 

odnosno  zamjenik zastupnika.  

 
S obzirom na utvrđeni ukupan broj od 31 nazočnog zastupnika, odnosno 

zamjenika zastupnika u Skupštini HRS-a, Verifikacijsko povjerenstvo  konstatira 

da se, sukladno članku 5. Izmjena i dopuna Statuta, Skupština Hrvatskoga 
radioamaterskog saveza može održati i donositi  pravovaljane odluke. 

 

Pristupilo se glasanju.  
 

Jednoglasno je usvojeno da se Udruga „Sustav radioveza u kriznim situacijama“ 

iz  Zagreba i Radioamaterska udruga  „Kaj“ iz Varaždina, prime u članstvo 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza.  
 

Jednoglasno je usvojena odluka da se Radio klub “Rovinj” briše iz članstva 

Saveza  zbog neplaćanja klupske članarine 2 godine za redom. 
 

Ad 3. Usvajanje skraćenog Zapisnika sa redovne Skupštine HRS-a 

održane 14.4.2018. 

 
Predsjedatelj Željko Pilat napomenuo je da je taj Zapisnik usvojen putem 

elektroničkog zasjedanja Skupštine u prosincu 2018. ali da se ponovno daje na 

verifikaciju. 
 

Pristupilo se glasanju. 

 
Jednoglasno je usvojen skraćeni Zapisnik sa redovne Skupštine HRS-a održane 

14.04.2018. godine. 
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Ad 4. Usvajanje skraćenog Zapisnika sa elektroničkog zasjedanja 

Skupštine Hrvatskoga radioamaterskog Saveza održane 27. - 
31.12.2018. godine 

 

Pristupilo se glasanju. 
 

Jednoglasno je usvojen skraćeni Zapisnik sa elektroničkog zasjedanja Skupštine 

Hrvatskoga radioamaterskog saveza održanog 27. - 31.12.2018.godine. 

 
Ad 5. Prijedlog Izvješća o radu Hrvatskoga radioamaterskog saveza: 

Izvješće o radu HRS-a za 2018.godinu, Izvješće o financijskom 

poslovanju HRS-a za 2018. godinu i Samoprocjena rada HRS-a za 2018. 
(kao informacija) 

 

Marina Sirovica, tajnica Saveza, navodi da je IO donio Prijedlog vezano za 
Dopune Plana rada; IO predlaže Skupštini da izmijeni i dopuni Plan rada; u dijelu 

gdje se navodi da bi se tiskala  do 4 časopisa  HRS-a – budući da je taj broj 

primjeraka nerealan, predloženo je da se dio teksta koji se na to odnosi mijenja. 

Dalje,  obrazlaže da Savez ima obavezu izdati 1 primjerak, a sukladno odluci 
Izvršnog odbora; u tom slučaju, svim klubovima bi bio distribuiran po barem 1 

primjerak časopisa HRS-a. 

 
Željko Pilat navodi da je obrada  časopisa gotova i da se trenutno radi  na 

prijelomu. Sukladno tome, u toku mjeseca svibnja 2019. godine će časopis biti 

tiskan i  poslan svim klubovima. 
 

Nakon navedenog, razvila se diskusija u kojoj su sudjelovali: 

Ladislav Medunić, Emir Mahmutović, Zlatko Kovačević, Jerko Grenc. 

 
Na pitanje Ladislava Medunića da li će časopis biti u elektroničkom obliku i u pdf 

formatu – predsjedatelj Željko Pilat je odgovorio potvrdno. Obzirom da je 

navedeno da Savez dobija razmjenom časopise drugih zemalja, Zlatko Kovačević 
je upitao da li ćemo i mi slati naš časopis njima, na što je Predsjedatelj odgovorio 

da će razmjena se odvijati recipročno.  

 

Emir Mahmutović je upitao zbog čega se moramo ograničiti na 1 ili 2 izdanja 
časopisa i postavio pitanje da li je razlog tome pretpostavka da nema dovoljno 

priloga, a što je Predsjednik Saveza potvrdio i ujedno pozvao svih da šalju svoje 

priloge uredniku Željku Bukviću  iz onih područja u kojima su „jaki“, te spomenuo 
kako bi se u tom smislu mogla iskoristiti velika aktivnost Radiokluba Zagreb i 

djelovanje Željka Ulipa koji često organizira i realizira prezentacije. 

 
Jerko Grenc se složio sa konstatacijom tajnice Marine Sirovice da je „u ovom 

omjeru snaga dovoljan 1 broj časopisa“ napominjući da smo imali komplikacija 

oko pronalaženja novog urednika i menadžera. Osvrnuo se na pitanje Zlatka 

Kovačevića na temu kome bi trebalo slati časopis, te istaknuo da bi trebalo 
definirati kojim članicama te koliko časopisa. Kao član Izvršnog odbora, smatra 

da bi trebalo doslovno dati „nalog“ članovima da daju svoje priloge i doprinose 

časopisu, a da se u protivnom ne bi desilo da se na narednoj Skupštini postavi 
pitanje zbog čega časopis nije izašao. Također navodi da bi puno članova moglo 

dati svoj doprinos, a naročito oni koji koriste DMR. 
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Presjedatelj Željko Pilat je objasnio da ćemo časopis slati svima onima koji nama 

šalju svoje časopise, recipročno, dodajući da je to međunarodna ustaljena 
praksa, pa će časopis se slati u Italiju, Francusku, Češku, itd. 

 

Predsjedatelj potvrđuje Tajnici da će se izdavati 1 a ne 4 časopisa i da će se 
prijedlog nadopuniti  s odlukom da se HRS-ov časopis šalje recipročno svima 

onima koji nama šalju svoje časopise. 

 

Na  prijedlog predsjedatelja donesena je  
 

O D L U K A 

 
Većinom glasova, s 1 (jednim) glasom protiv – 9A6AA. 

 

Predsjedatelj Željko Pilat je potom pozvao predsjednika NO da podnese svoje 
izvješće. 

 

Ad 6. Izvješće Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 

2018. godinu 
 

Ladislav Medunić, predsjednik Nadzornog odbora HRS-a, podnio je Izvješće 

Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 2018. godinu.  
 

Nadzorni odbor HRS-a  održao  je  tri sjednice  u navedenom periodu. Izvršio je 

nadzor poslovanja  HRS-a,  te  donio  mišljenje o dosadašnjem radu  i 
financijskom poslovanju. 

            

Nadzorni odbor  donio je  zaključke na osnovu uvida u prihode i rashode 

financijskog poslovanja te provedbe  aktivnosti  HRS-a sukladno planu i 
programu rada u promatranom razdoblju.   

 

Uvidom u program rada HRS-a može se zaključiti da se sve predviđene aktivnosti 
provedene odnosno neke od njih su izvršene a neke su u tijeku provođenja.  

  

Financijsko poslovanje HRS-a analizirano je temeljem financijske dokumentacije 

te kroz skraćeno izvješće o prihodima i rashodima za promatrano razdoblje od 
01.01. 2018. do 31.12.2018. a koje se podnosi sukladno  Zakonu o 

računovodstvu neprofitnih organizacija.  

 
Stanje  prihoda  na dan 31.12.2018. godine  iznosilo je  ukupno  845.413,88 kn. 

dok su  rashodi bili 898.134,09 kn. manjak prihoda  za 2018. je bio 52.720,21 

kn. Višak prihoda iz 2017. godine iznosio je 175.277,55 kn. 
 

Višak prihoda za 2018. godinu iznosio je 122.557,34 kn. 

 

Stanje računa na dan 31.12.2018. iznosilo je 192.394,93 kune. 
Posebno ističemo  da  je  predstavnik Nadzornoga  odbora  bio prisutan  na  

sastancima  Izvršnoga  odbora,  te  je   na  taj način aktivno sudjelovao u radu i 

praćenju  cjelokupnog poslovanja HRS-a. 
 

Financijsku dokumentaciju HRS-a vodila je stručna služba HZTK-e na čelu sa 

gospodinom Lukina Filipom te je ista vođena transparentno i u skladu sa 
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zakonskim propisima u RH. 

 
Tajnica Marina Sirovica obrazlaže da bi Financijski plan za 2019. trebao imati 

izmjene i dopune; 

Ove godine bismo konačno tiskali knjigu Božidara Pasarića „Radioamaterizam za 
mlade“ a za izdanje u elektroničkom obliku u pdf-u bi se izdvojilo 2.000,00 kn. 

Namjera je, također, izdvojiti 2.000,00 kn za časopis HZTK – e  „ABC Tehnika“ ; 

200 primjeraka bi HRS dijelio po kampovima za popularizaciju tehničke kulture. 

Trošak koji bismo prikazali bi se vodio pod „izrada stručnih priručnika“. 
Ukupno bi trošak za časopis HRS-a, Priručnik Božidara Pasarića i ABC časopise 

iznosio manje od 20.000,00 kn i vodio bi se pod MT 2 (mjestom troška). 

MT 2 je mjesto troška  za kampove i edukaciju mladih i tu je rezervirano ukupno 
39.000,00 kn. 

Za časopis HRS-a i pristigle ponude za tiskanje, IO je prihvatio najpovoljniju 

ponudu i tiskalo bi se 500 primjeraka. 
 

Svi su jednoglasno prihvatili navedene informacije. 

 

Ladislav Medunić iznosi stav NO da bi trebalo predložiti Skupštini i Savezu neke 
aktivnosti obzirom da je bilo dosta upita na ovu temu; pa navodi da bi, 

uvažavajući mišljenja članova HRS-a, trebalo organizirati edukaciju tamo gdje se 

ukaže potreba, a edukacije se odnose na: 
-  izrade antena 

-  razna mjerenja 

-  izrade određenih sklopova, 
-  FT8 –dosta upita 

-  radioam. programi 

-  nešto o DMR- u; (ističe da je puno upita) 

-  veze u kriznim situacijama, itd. 
 

Navodi da je NO  dobio niz ovakvih upita od članstva i to je tema za raspravu. 

 
Nakon izvješća Nadzornog odbora otvorena je rasprava. 

 

Ad 7.: Rasprava o podnesenim izvješćima: 

 
Emir Mahmutović navodi da u Kraljevici i Poreču nigdje nije bilo nikakvih HRS-

ovih materijala; antena, animacija, stijeg HRS-a i smatra da bi to ubuduće 

trebalo biti, obzirom da je to „centar tehničke kulture“. 
 

Željko Vidović replicira objašnjavajući da se radi o natjecanju mladih tehničara 

(NMT) i da  nije praksa da se pri tome savezi ističu. 
 

Predsjedatelj, Željko Pilat, dodaje da je NMT program HZTK-e i da realizacija 

ovog prijedloga ovisi o pregovorima s HZTK, ali će se svakako Jeleni Tuksar 

prenijeti informacija da bi bilo poželjno staviti zastave HRS-a, antene, pa da 
sljedeće godine mogu sudjelovati i radioamateri. 

 

Informacija se prihvaća. 
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Prijava za raspravu: Vlado Markuš; Radioklub Ivanić: navodi da u Izviješću nije 

uspio ništa naći o farovima na Psunju i Velebitu, naročito za veće frekvencije, te 
da je bilo govora da će se mreža proširiti. 

Predsjednik zamoljava Petra Miličića da nadopuni izvješće o farovima: 

Petar Miličić objašnjava da je far na Psunju spalio grom i čeka se da se donese 
drugi, a što se tiče fara na Velebitu; spojen je na mrežu koja nema koncesiju i 

čeka se da se snijeg otopi. Što se Moslovačke gore tiče, navodi da su svi farovi u 

funkciji i da treba provjeriti one s antenom od 6m. 

Predsjedatelj moli da Petar Miličić i Tajnica prošire ovo izviješće i pošalju ga e-
mailom članovima. 

 

Zlatko Kovačević se nadopunjava na izvještaj Petra Miličića s temom o 
proširivanju propozicija Hrvatskog maratona, HR Activity; koristit će se 

amaterske visoke frekvencije, a želja je da se proširi ne samo na 3 banda,  kako 

imamo danas, već da se donese prijedlog o dopuni propozicija da se u sklopu 
Activity-ja koriste sve dozvoljene frekvencije. 

 

Petar Miličić dodaje da se nije uspjelo realizirati usklađivanje robota, ali da bi se 

do jeseni i to trebalo uraditi. 
 

Kako se nitko više nije javio za raspravu pristupilo se glasanju.   

 
Ad 8. Usvajanje predloženih izvješća: 

 

Izvješće o radu HRS-a za 2018. godinu usvojeno je jednoglasno. 
 

Izvješće o financijskom poslovanju HRS-a za 2019. godinu usvojeno je 

jednoglasno. 

 
Zastupnici u Skupštini HRS-a prihvatili su informaciju o Samoprocjeni rada HRS-a 

za 2018. godinu.  

 
Izvješće Nadzornog odbora Hrvatskoga radioamaterskog saveza za 2018. godinu 

jednoglasno je usvojeno.  

 

Dopune Financijskog plana za 2019 . godinu – jednoglasno usvojen prijedlog da 
se za literaturu odvaja navedeni iznos novca pod MT 2(mjestom troška 2). 

 

Presjedatelj zaključuje da su sva izvješća prihvaćena jednoglasno. 
 

Ad 9. Ostala pitanja: 

 
Primjedba Vlade Markuša koji je sugerirao da bi HRS trebao pomoći klubovima 

da se diplome pošalju. 

Predsjednik replicira da je donesena Odluka da se diplome i pehari dijele na 

Skupštini i HAMFEST-u u Zagrebu i Osijeku, ali da će, zbog troškova, razmotriti 
prijedlog da se barem diplome ubuduće šalju poštom iz HRS-a. 

 

Predsjedatelj Željko Pilat zaključio je zasjedanje Skupštine. 
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Skraćeni zapisnik napisala: 

 

Suzana Munitić Maltar, 9A3KLE  
 

 

______________________ 

 
 

 

  
Ovjerovitelji zapisnika: 

 

Zlatko Matičić, 9A2EU 
 

______________________           

 

Filip Klinac, 9A3CKF 
 

______________________       

 
 

 

 
Predsjedatelj Skupštine: 

 

_______________________ 

Željko Pilat, 9A2R 
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